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  خبر

 راه اندازی مجدد
 ۴۰۰ واحد صنعتی غیرفعال 
از ابتدای امسال

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت از احیاء و راه اندازی 

مجدد حدود ۴۰۰ واحد صنعتی به بهره برداری رســیده 

غیرفعال از ابتدای ســال ۱۴۰۰ تا کنون در شــهرک ها و 

نواحی صنعتی کشور خبر داد.

»علی رسولیان« در آستانه روز ملی حمایت از صنایع 

کوچک اظهار داشت: با راه اندازی مجدد این واحدها، 

بــرای پنج هــزار و ۲۹۱ نفــر اشــتغالزایی یــا تثبیت شــغل 

شده است.

وی افزود: اکنون در شــهرک ها و نواحی صنعتی کشــور 

بیــش از ۴۸ هــزار واحــد صنعتــی کوچــک و متوســط 

مســتقر هســتند که بیش از ۸۳ درصد آن ها فعال و با 

ظرفیت های مختلف درحال تولید هستند.
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با برگزاری مجمع عمومی؛

ترکیب هیات مدیره خانه 
صمت استان کرمان تغییر کرد

مجمــع عمومــی خانــه صنعت،معــدن و تجارت اســتان 
بــا رای نماینــدگان انجمن هــای  کرمــان برگــزار شــد و 
تخصصی حاضر در این مجمع، ترکیب هیات مدیره این 
تشــکل دســتخوش تغییر شــد و جلیل کاربخش راوری 
رییــس هیات مدیــره خانــه صمت جای خــود را به بابک 
اسماعیلی احمدآبادی داد. بر اساس این گزارش، ابتدا و 
در مجمع عادی به طور فوق العاده خانه صنعت معدن و 
تجارت استان کرمان که با دستور کار  1-گزارش عملکرد 
هیــات مدیــره 2-تصویب صــورت های مالــی 3-برگزاری 
انتخابات هیات مدیره برگزار شــد: ا1- بابک اســمعیلی 
احمدآبادی  به نمایندگی از انجمن همگن معادن فلزی 
اســتان کرمان 2-بابک شایســته به نمایندگی از انجمن 
همگن صنایع پلاستیک استان کرمان  3-محمدامینیان 
بــه نمایندگــی از انجمــن همگــن صنایع غذایی اســتان 
کرمان    4- مجید نورانی به نمایندگی از انجمن همگن 
صنایع برق و الکترونیک استان کرمان 5- سینا مشکانی 
به نمایندگی از انجمن صنایع سلولزی نساجی و صنعت 
چاپ استان کرمان به عنوان اعضای اصلی هیات مدیره و 
سعید علیپور مقدم به عنوان بازرس اصلی  خانه صمت 

برای یک دوره سه ساله انتخاب شدند.
ایــن گــزارش می افزایــد:در ادامــه و در انتخابات داخلی 
هیات مدیــره خانــه صنعت،معــدن و تجــارت کرمان که 
ساعتی پس از برگزاری مجمع عادی به طور فوق العاده 
ایــن تشــکل برگزار شــد، بابــک اســماعیلی احمدآبادی 
بــه عنــوان رییس هیات مدیره، محمدامینیان به عنوان 
عنــوان  بــه  سینامشــکانی  هیات مدیــره،  نائب رییــس 
خزانــه دار و بابــک شایســته و مجیــد نورانــی بــه عنــوان 
اعضــای اصلــی هیات مدیــره و همچنیــن کیــان ســیدی 
مجددا به عنوان دبیرکل خانه صنعت،معدن و تجارت 

کرمان انتخاب شدند.

نماینده زرند در مجلس:

واگذاری معادن زغال سنگ 
کرمان منتفی شد

عضــو کمیســیون اقتصــادی و نماینــده مــردم زرنــد و 
کوهبنان در مجلس شــورای اســلامی گفت: واگذاری 
شــرکت زغال ســنگ کرمــان، به صــورت مســتقیم یــا 
غیرمستقیم )از طریق شرکت سرمایه گذاری فولاد( به 

استناد مصوبه هیات وزیران منتفی شد.
عفت شریعتی افزود: در خصوص موضوعات مربوط به 
معادن زغال سنگ کرمان نشستی طی روزهای گذشته 
با حضور نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی 
و مدیرعامل صندوق بازنشستگی فولاد کشور تشکیل 

و در این زمینه تصمیم هایی اتخاذ شد.
وی اظهارداشت: ساختار جدید صندوق بازنشستگی 
فــولاد کشــور بــا لحــاظ مالکیــت 1۰۰ درصدی شــرکت 
سرمایه گذاری صندوق فولاد در زغال سنگ و همچنین 
مالکیت 1۰۰ درصدی بازنشســتگان فولاد در شــرکت 

سرمایه گذاری صندوق فولاد تعریف می شود.

به دلیل حمایت از اقشار آسیب پذیر انجام شد؛

تقدیر مجمع خیرین سلامت 
کشور از مدیرعامل شرکت مس

مجمع خیرین سلامت کشور در پیامی از دکتر اردشیر 
سعدمحمدی مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران 
در راســتای حمایــت از اقشــار آســیب پذیر و اقدامــات 
مؤثــر این مجموعه در حوزه مســئولیت های اجتماعی 

تقدیر و تشکر کرد.
اسماعیل غنیان معاون امور استان  های مجمع خیرین 
ســلامت کشــور در ایــن پیــام خطــاب بــه مدیرعامــل 
شــرکت مــس گفــت: در ایــام بیماری همه گیــر کرونا؛ 
دستگیری و حمایت مدیرانی که توان همراهی با مردم 
را داشــته اند و از امکانــات در اختیــار خــود در راســتای 
عمــل بــه مســئولیت های اجتماعــی بهــره گرفته انــد؛ 
جــای تقدیــر و تشــکر ویــژه دارد. وی همچنیــن گفت: 
در این میان مدیرانی که در راســتای حمایت از اقشــار 
آســیب پذیر دســت بــه اقدامــات مؤثــری زده و در این 
شــرایط ســخت گوشــه ای از مصائب و مشــکلات را بر 
بیماران و خانواده های آنها آســان می ســازند؛ بیش از 
پیــش بایــد مورد قدردانی قــرار گیرند. غنیان در ادامه 
افزود: دکتر سعدمحمدی مدیرعامل شرکت ملی مس 
ایران از جمله مدیرانی است که در این مسیر از هیچ 
همراهی و دستگیری دریغ نکرد و هموطنان خوبمان 

را در این روزهای سخت تنها نگذاشت.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: به همین مناســبت جا 
دارد از طرف مجمع خیرین سلامت کشور از مدیرعامل 
شرکت ملی صنایع مس ایران به پاس تلاش روزافزون 
و زحماتی که در این خصوص متقبل شده اند؛ تشکر 

ویژه ای به عمل آوریم.

به علت خشکسالی امسال رخ داد

 کاهش ۵۰ درصدی 
تولید پسته در رفسنجان

فرمانــدار رفســنجان بــا اشــاره بــه اینکه ســال قبل 
۶5 هــزار تــن محصــول پســته از باغات شهرســتان 
برداشــت شــد گفــت: امســال تولید ایــن محصول 
4۰ تا 5۰ درصد نسبت به سال قبل کاهش دارد.
مجیــد فصیحــی هرندی با اشــاره به آغاز برداشــت 
ســال  افــزود:  آتــی  روزهــای  در  پســته  محصــول 
گذشــته بیش از ۸۰ هزار هکتار زیر کشــت پســته 
در این شهرســتان قرار داشــت که امسال به دلیل 
خشکســالی، کمبــود نــزولات آســمانی و نیز ســال 
نــاآور، کاهــش 4۰ تا 5۰ درصدی محصول نســبت 
بــه ســال قبــل را شــاهدیم. وی آمار کارگــران مورد 
اســتفاده در این باغات را ســال گذشته روزانه  25 
هزار نفر و در طول 2 ماه در همین مدت معادل یک 
میلیون نفر عنوان و تصریح کرد: با وجود بیماری 
کرونا تمهیداتی اندیشیده و اجرا شد از جمله اینکه 
محل تجمع و اســکان کارگران در شــهر و روستاها 
مشــخص شــود. به گفته وی روزانه توسط ناظران 
محل اسکان و همچنین ترمینال های فرآوری پسته 
مــورد بازرســی قرار گرفــت تا آلودگی ویروس کرونا 

کنترل و از شیوع بیماری کرونا جلوگیری شود.
فصیحی هرندی بیان کرد: باوجود انجام این امور، 
باز هم افرادی درگیر ویروس شــدند و جان خود را 

از دست دادند.

تعداد کمی کارگر وارد رفسنجان شوند  
بــه گــزارش ایرنا،فرمانــدار رفســنجان بــا اشــاره به 
کاهش برداشت 4۰ تا 5۰ درصدی محصول پسته 
نسبت به سال گذشته اظهار کرد: امسال با توجه 
به محصول کمتر نسبت به سال قبل، باید تعداد 
کارگران ورودی فصلی به رفسنجان هم کمتر باشد 

تا امکان سرایت کرونا نیز کاهش یابد.
وی افزود: امسال هم در شهر و بخش ها، محلی 
بــرای تجمــع کارگــران در نظــر گرفتــه مــی شــود تــا 
در ســطح شــهر و روســتاها پراکنده نشوند؛ تجمع 
عمومــی و کنتــرل اوضــاع بیماری حتماً طبق ســال 
گذشته انجام می شود. فصیحی هرندی کشاورزان 
و دســت اندرکاران برداشــت محصول پســته را به 
رعایــت بیش از پیش پروتکل های بهداشــتی اعم 
از اســتفاده از ماســک، رعایت فاصله اجتماعی و 
شست وشوی دست ها توصیه کرد و افزود: امسال 
نــوع خطرنــاک تــر و مســری تــر) ویــروس دلتــا ( در 
جامعه موج می زند که برای جلوگیری و پیشگیری 
از شــیوع آن و قطــع زنجیــره انتقــال،  باید پروتکل 
های بهداشــتی را بیشــتر رعایت کرد؛ این ویروس 

نوجوانان را هم درگیر کرده است.

پاسخ دبیر کمیته اقدام ارزی؛

کدام صادرکنندگان مشمول 
معافیت مالیاتی شدند؟

دبیر کمیته اقدام ارزی اعلام کرد: صادرکنندگان سال 
۹۷ که از تاریخ 3۰ دی ۹۸ تا 3۰ آبان ۹۹ رفع تعهد ارزی 
کردنــد، مشــمول معافیــت مالیاتــی و اســترداد مالیات 

ارزش افزوده شدند.
مالیــات  از  صــادرات  اینکــه  بیــان  بــا  قمــری  احســان 
معــاف اســت و مالیــات ارزش افــزوده پرداختی از ســوی 
صادرکنندگان به آنها عودت داده می شود، اظهار کرد: 
پایان مهلت ایفای تعهد ارزی تعدادی از صادرکنندگان 
ســال ۹۷، 3۰ دی ســال ۹۸ بود؛ بنابراین اگر این گروه 
از صادرکننــدگان تــا تاریخ مذکور رفــع تعهد ارزی کرده 
باشــند، مشــمول معافیت مالیاتی یا همان استفاده از 
نرخ صفر مالیاتی شــده و اســترداد مالیات ارزش افزوده 
آنها نیز انجام شده است. مدیرکل دفتر توسعه خدمات 
بازرگانی سازمان توسعه تجارت ایران یادآور شد: بسیاری 
از صادرکنندگان سال ۹۷ بعد از 3۰ دی ۹۸ رفع تعهد ارزی 
کرده بودند؛ بنابراین مشمول معافیت مالیاتی نشدند. 
دبیر کمیته اقدام ارزی ادامه داد: یک سال و نیم پیگیری 
کردیــم تــا این گــروه از صادرکنندگان نیز مشــمول نرخ 
صفر مالیاتی شوند. در نتیجه این پیگیری ها مقرر شد 
صادرکنندگان سال ۹۷ که از تاریخ 3۰ دی ۹۸ تا 3۰ آبان 
۹۹ رفع تعهد ارزی کرده اند، نرخ صفر مالیاتی برایشان 
لحاظ شود و سازمان امور مالیاتی موظف شد برای این 
گروه از صادرکنندگان به نسبت ارزی که برگردانده اند، 
اســترداد مالیــات ارزش افــزوده لحــاظ کنــد. وی بــا بیان 
اینکــه صادرکننــدگان بایــد به روش هــای قانونــی ارز را 
به کشور برگردانند و رفع تعهد در سامانه های تعیین شده 
مشخص باشد، گفت: سازمان امور مالیاتی این مصوبه 
 را اجرایی می کند. قمری افزود: صادرکنندگان سال ۹۷ 
حدود 2 ســال و ۸ ماه فرصت داشــتند ارز را برگردانند. 
وی دربــاره صادرکننــدگان ســال ۹۷ کــه همچنــان موفق 
به بازگردانــدن ارز به کشــور نشــده اند، گفــت: این گروه 
از صادرکنندگان می توانند با مراجعه به سازمان توسعه 
تجــارت، مــدارک خــود را ارائــه دهنــد و در صــورت تایید 
مــدارک در کمیتــه اقدام ارزی، اجــازه بازگرداندن ارز به  
چرخه اقتصادی کشور را دارند و آن زمان درباره معافیت 
و استرداد مالیات ارزش افزوده آنها تصمیم می گیریم. 
وی تاکیــد کــرد: کمیته اقــدام ارزی به هر صادرکننده ای 
کــه بخواهــد ارز را به چرخــه اقتصادی کشــور بازگرداند، 
کمــک می کنــد. وی اظهــار کــرد: صادرکننــدگان ســال 
۹۸ تــا 31 مــرداد 14۰۰ آزاد هســتند به روش های قانونی 
تعیین شده، ارز صادراتی را به کشور بازگردانند و به  هر 
میزانی که ارز را برگردانند مشمول معافیت و استرداد 
مالیات ارزش افزوده می شوند؛ همچنین صادرکنندگان 

سال ۹۹ نیز تا 31 شهریور 14۰۰ فعلا فرصت دارند.

رییس خانه صمت استان کرمان به مناسبت روز ملی صنایع کوچک تاکید کرد

»تولید صادرات محور« در اولویت باشد

رئیس هیئت مدیره خانه صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
بــا تبریــک روز صنایــع کوچک تاکید کرد:هــدف نهایی در صنایع 
کوچک باید به سمت کیفیت بالا برود، به حدی که صنایع بزرگ 
خودشــان بــه دنبــال تهیه نیازمندی هــای خود از تولیــد کنندگان 

صنایع کوچک داخل استان باشند.
»بابک اسماعیلی« عنوان نمود: صنایع کوچک در استان کرمان 
کــه صنایــع بزرگــی در آن قــرار دارد، جایگاه خــود را به خوبی پیدا 

نکرده اند.
او ادامــه داد : بــا یــک برنامــه ریــزی درســت و منطقــی و با کمک 

گرفتن از صنایع بزرگ می توان جایگاه بســیار مهم، اســتراتژیک 
و کلیدی در اقتصاد استان را برای صنایع کوچک متصور شد.

اســماعیلی افــزود: تــلاش صنایــع کوچــک باید به ســمتی باشــد 
کــه بتوانیــم نیازهــای صنایع متوســط و بزرگ را در داخل اســتان 

تامین کنیم.
او تاکیــد کــرد: بایــد تلاش کنیم کیفیــت تولید صنایع کوچک در 
استان را بالا ببریم و به حدی برسانیم که از نظر کمی و کیفی بر 
اساس نیازهایی که در صنایع بزرگ وجود دارد، تولید انجام شود.

او بــا بیــان ایــن کــه معتقدم وادار کردن صنایــع بزرگ به خرید از 
صنایع کوچک داخل استان در هر شرایطی مطلوب نیست گفت: 
هدف نهایی در صنایع کوچک باید به سمت کیفیت بالا برود، به 
حدی که صنایع بزرگ خودشان به دنبال تهیه نیازمندی های خود 

از تولید کنندگان صنایع کوچک داخل استان باشند.
رئیــس هیئــت مدیــره خانه صمت اســتان کرمان ابــراز امیدواری 
کــرد کــه بتــوان بــا یــک کار جمعــی و گروهــی که همــه صنایع در 
آن حضور دارند، شــرایط برد برد را برای صنایع بزرگ متوســط و 

کوچک ایجاد کرد.
اسماعیلی با اشاره به این که صنایع کوچک داخل استان کرمان 
بایــد جایــگاه خــود را پیدا کنند گفت: این کار باید از خود صنایع 
اتفاق بیفتد، اما راهنمایی ها، توضیحات، هدایتگری و در مواردی 
اغماض هایی از سوی صنایع بزرگ و متوسط در مورد تولیدات 
صنایع کوچک باعث می شود تولیدکنندگان جان بگیرند و بخشی 

از نیازهای صنایع بزرگ را در داخل استان تامین کنند.
او بار دیگر به کیفیت تولیدات صنایع کوچک تاکید کرد و گفت: 

کیفیت باید به حدی باشد که صنایع کوچک به سمت صادرات 
برونــد؛ البتــه صــادرات مــی توانــد به خارج از کشــور نباشــد، اگر 
تولیــد کننــده ای در داخــل اســتان پیچــی را تولید کنــد و این پیج 
مثلا در جایی از مجموعه مس سرچشــمه و یا گل گهر ســیرجان 
استفاده و باعث بی نیاز شدن مجموعه از واردات شود، این یک 

نوع صادرات است.

صنایع کوچک باید قابلیت ارزآوری داشته باشند  
رئیس هیئت مدیره خانه صمت اســتان کرمان ادامه داد: ســایر 
صنایع کوچکی که ممکن است تولید نهایی آن ها استفاده ای برای 
داخل استان نداشته باشد، باید دید صادرات محور داشته باشند.

او با بیان اینکه تولید صنایع کوچک باید قابلیت ارزآوری داشته 
باشــد، گفــت: یــک واحد صنعتــی کوچک اگر در ســال بتواند ١٠ 
هزار دلار صادرات داشــته باشــد، خیلی ارزشــمند و مهم اســت، 

زیرا کشور ما نیاز به ورود ارز دارد.
اســماعیلی بــا اشــاره بــه ایــن که کالاهــای که در در درون کشــور 
فروخته می شوند باید با برندینگ و پکینگ بوده و تولید در حد 
کالاهای صادراتی باشد، توضیح داد: با این کار اگر در هر لحظه 

بازار صادراتی باز شد درگیر صادراتی کردن کالا نخواهیم بود.
رئیس هیئت مدیره خانه صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
در پایان گفت: باید از دولت خواهش کنیم هر کاری در راستای 
تســهیل صــادرات لازم اســت را انجــام بدهنــد و از هــر کاری کــه 
صــادرات یــا نقــل و انتقال پول را ســخت می کند فاصله بگیرند و 

یا آن را حل کنند.

خبر خوش مدیرعامل گل گهر برای سهامداران؛

درخشش »گل گهر« در جایگاه چهارمین شرکت 
بازار سرمایه ایران

مدیر عامل شرکت معدنی و  صنعتی گل گهر از کسب جایگاه 
چهارمین شرکت بازار سرمایه ایران توسط گل گهر خبر داد و 
گفت: شرکت گل گهر با نماد کگل، با کسب جایگاه چهارمین 
شرکت بزرگ فعال در بازار سرمایه کشور از ابتدای سال جاری 
تاکنون، موفق به کســب بازدهی 53 درصدی از طریق رشــد 

ارزش بازاری سهام خود شده است.
مهندس ایمان عتیقی افزود: ارزش بازار نماد "کگل" در بازه 
زمانــی مــورد بررســی، از 14۹3۰۰۰ میلیارد ریــال به 22۸۹۰۰۰ 
میلیارد ریال افزایش یافته است که این رشد در مقایسه با 
بسیاری نمادهای معدنی و همچنین میزان رشد شاخص کل 

بورس اوراق بهادار بالاتر بوده است.
وی ادامه داد: عمده دلایل کسب بازدهی مورد اشاره فروش 
مناسب شرکت در 4 ماهه نخست سال جاری، )که نسبت به 

دوره مشابه سال قبل 21۰ درصد رشد کرده است(؛ سودآوری 
مناسب شرکت در سه ماهه نخست سال جاری )که نسبت 
به دوره مشابه سال قبل 3۹۷ درصد رشد کرده است(؛ طرح 
های توسعه و چشم انداز سودآوری بسیار مناسب این شرکت 

در سال 14۰۰، بوده است.
مهنــدس عتیقــی تاکیــد کرد: با توجه به طرح های توســعه و 
ســود آور مصوب ده ســال آینده گل گهر در کنار عوامل یاد 
شــده نمــاد "کگل"  در بــازار ســرمایه مورد توجــه فعالان بازار 
سرمایه قرار گرفت و سرمایه گذاران به منظور کسب حداکثر 
بازدهــی و تحمــل ریســک انــدک، ســهام شــرکت گل گهــر را 
بعنــوان یــک نمــاد بنیــادی قوی با رشــد پایدار ســود آوری در 
سنوات آتی با بهره برداری از طرح های توسعه برای سرمایه 

گذاری انتخاب نمایند.

نقاط ضعف و قوت »زنجیره فولاد« کجاست؟

بررسی آخرین ویرایش طرح جامع فولاد 

بررسی آخرین ویرایش طرح جامع فولاد کشور، طرح های در دست 
اجــرا و طرح هــای قابــل تحقــق، حکایــت از آن دارد کــه روند تولید 
در برخی موارد ضعف داشته و در برخی موارد دیگر حتی فراتر از 

برنامه حرکت کرده ایم.
زنجیره تولید فولاد به فرآیند تولید فولاد از اســتخراج ســنگ آهن 
تــا تولیــد شــمش اطلاق می شــود. به طور کلی این زنجیره شــامل 
اســتخراج ســنگ آهن از معدن و ســپس تبدیل آن به کنســانتره و 
ورود آن به بخش فولادسازی و در نهایت ورود به بخش نورد است.

مطالعات طرح جامع فولاد کشــور با محوریت شــرکت ملی فولاد 
ایران و ایمیدرو در ســال ۹3 تهیه شــد. هشــت سال متوالی است 
کــه ایــن طــرح بــا هدف رصد کــردن وضعیت بازار فــولاد و ارزیابی 

تحقق اهداف تدوین شده پایش می شود.
ایــن طــرح اکنــون بــه عنوان یک ســند بالادســتی توســعه صنعت 
فولاد کشور مورد توجه ذی نفعان زنجیره فولاد قرار دارد. با توجه 
بــه نتایــج طــرح جامــع فــولاد پیش نویس ســند راهبــردی صنعت 
فولاد کشور با محوریت وزارت صنعت، معدن و تجارت در مرحله 

نهایی شدن است.
بررســی وضعیت زنجیره فولاد و موازنه آن در ســال ۹2 بر اســاس 
ظرفیت های اسمی حاکی است: در آن سال در گندله با ۹ میلیون 
تن کمبود، در کنسانتره با سه میلیون و 1۰۰ هزار تن کمبود و در 
آهن اسفنجی با 4۰۰ هزار تن کمبود مواجه بودیم، اما موازنه زنجیره 
فولاد در سال ۹۹ حاکی از مازاد 4۰۰ هزار تنی در تولید کنسانتره 
ســنگ آهن، مازاد 14 میلیون و ۸۰۰ هزار تنی در گندله و مازاد ۶ 

میلیون و ۹۰۰ هزار تنی در آهن اسفنجی است.
طبق جدیدترین پایش طرح جامع فولاد، ظرفیت های ایجاد شده 
تا پایان ســال ۹۹ شــامل 3۹.4 میلیون تن ظرفیت تولید شــمش 

فولاد، 3۷.1۸ میلیون تن آهن اسفنجی، ۶۶.۷5 میلیون تن گندله 
و ۶4.11 میلیون تن کنسانتره است.

موازنه زنجیره در افق 1404

سنگ آهن  
مطابق آمار و اطلاعات واحدهای فعال و طرح های در دست اجرای 
قابل تحقق تا پایان سال ۹۹، تولید سنگ آهن به ۹5 میلیون تن 
رسیده و 4۰ میلیون تن طرح در دست اجرا و قابل تحقق در این 
حوزه وجود دارد. بنابراین مجموع ظرفیت در این حوزه 145 میلیون 
تن است که تا تحقق هدف 1۶۷ میلیون تنی در افق 14۰4، هنوز 

22 میلیون تن کمبود وجود دارد.

کنسانتره سنگ آهن  
در کنسانتره سنگ آهن، با توجه به تولید فعلی ۶3 میلیون تنی و 
1۹ میلیون تن ظرفیتی که از طرح های در دست اجرا قابل تحقق 

است، در مجموع ظرفیت به ۸2 میلیون تن خواهد رسید.
ایــن در حالــی اســت کــه ظرفیــت مــورد نیــاز بــرای تحقــق هــدف 
چشــم انداز ۷۹ میلیون تن اســت و بنابراین ســه میلیون تن مازاد 

در این بخش وجود دارد.

کلوخه  
در بخــش کلوخــه، جمــع ظرفیــت واحدهــای فعــال ۶ میلیــون تن 
اســت و 2 میلیــون تــن طــرح در دســت اجــرا و قابــل تحقــق وجود 
دارد. بر این اســاس مجموع ظرفیت هشــت میلیون تنی در این 
بخــش دســت یافتنی اســت و بــا توجــه ظرفیــت مــورد نیــاز هفت 

میلیون تنی برای تحقق هدف چشم انداز، یک میلیون تن اضافه 
ظرفیت وجود دارد.

گندله  
در بخــش گندلــه، ظرفیــت فعلــی واحدهای فعــال ۶۷ میلیون تن 
است و 1۰ میلیون تن طرح در دست اجراست که جمع ظرفیت ها 
را در این حوزه به ۷۷ میلیون تن می رساند. بر این اسا و با توجه 
به نیازمندی کشور به ظرفیت ۷5 میلیون تنی برای گندله در افق 
چشم انداز، 2 میلیون تن اضافه ظرفیت در این حوزه را شاهدیم.

آهن اسفنجی  
در بخــش آهن اســفنجی نیــز آمارهــا حاکــی از ظرفیــت فعلــی 3۶ 
میلیون تنی و برنامه ریزی برای اجرای 11 میلیون تن ظرفیت جدید و 
قابل تحقق است. بنابراین جمع ظرفیت به 52 میلیون تن خواهد 
رســید و بــا توجــه بــه پیش بینــی ظرفیــت 52 میلیون تنــی در افق 
چشم انداز در این حوزه، با موازنه کامل در این بخش مواجه ایم.

فولاد  
و بالاخره در بخش فولاد، ظرفیت فعلی 3۹ میلیون تن و ظرفیت 
طرح هــای در دســت اجــرا و قابــل تحقــق 1۶ میلیون تن اســت. بر 
این اساس جمع ظرفیت قابل تحقق 55 میلیون تن خواهد بود و 

مطابق با هدفگذاری انجام شده در افق چشم انداز است.
به گزارش ایرنا، پیشتر »وجیه الله جعفری« رییس هیات عامل 
ایمیــدرو گفــت: با توجه به تامین عمده ســرمایه گذاری های مورد 
نیاز، دســتیابی به اهداف چشــم انداز 14۰4 و تولید ســالیانه 55 

میلیون تن فولاد امکان پذیر است.


